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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de minister van Infrastructuur en Milieu 
over het bericht «België werkt aan verbod op dumpvrachten» (ingezonden 
26 april 2013). 

Vraag 1
Wat is uw mening over het voornemen van de Belgische staatssecretaris voor 
Leefmilieu, Energie, Mobiliteit en Staatshervorming om deze week te gaan 
werken aan een Koninklijk Besluit tegen het varen beneden de kostprijs in de 
binnenvaart?1 

Vraag 2
Waarom heeft u meerdere malen aangegeven dat het verbod om onder de 
kostprijs te varen niet mogelijk is binnen de richtlijnen van de Europese Unie, 
terwijl genoemde Belgische staatssecretaris dit wel op korte termijn lijkt te 
kunnen invoeren? 

Vraag 3
Bent u het eens met de stelling dat het gezien de huidige situatie in de 
binnenvaart verstandig is om ook in Nederland een dergelijk verbod in te 
voeren? Zo ja, op welke termijn kunnen we dit verwachten? Zo nee, wat is 
hier dan de reden van?

1 Schuttevaer, 24 april 2013
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